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01 Financiën (gemeente) - Vaststelling meerjarenplan 2020-2025 (rapporteringsperiode 2020) - 
Goedkeuring 

 
De gemeenteraad keurt zijn deel van het geïntegreerde meerjarenplan 2020-2025 (rapporteringsperiode 2020) 
goed met 12 stemmen voor (Jordi Boulet, Werner Raskin, Bert Vertessen, Yves Croux, Johan Schoefs, Linda 
Verjans, Wim Hellinx, Wendy Bollen, Rudi Coenegrachts, Heidi Berx, Liesbeth Werelds en Stanny Crommen), 8 
stemmen tegen (Fons Capiot, Serge Voncken, Carine Moors, Christiaan Hex, Mieke Claesen, Marc Bamps, Eddy 
Vandecaetsbeek en Jasper Goffin) en 0 onthoudingen en neemt kennis van de verklarende ‘documentatie’ bij het 
meerjarenplan 2020-2025. De gemeenteraad keurt vervolgens het deel dat de OCMW-raad in zitting van heden 
heeft vastgesteld goed met 12 stemmen voor (Jordi Boulet, Werner Raskin, Bert Vertessen, Yves Croux, Johan 
Schoefs, Linda Verjans, Wim Hellinx, Wendy Bollen, Rudi Coenegrachts, Heidi Berx, Liesbeth Werelds en Stanny 
Crommen), 8 stemmen tegen (Fons Capiot, Serge Voncken, Carine Moors, Christiaan Hex, Mieke Claesen, Marc 
Bamps, Eddy Vandecaetsbeek en Jasper Goffin) en 0 onthoudingen en stelt als dusdanig het geïntegreerde 
meerjarenplan definitief vast. 
 
Het meerjarenplan bestaat uit een strategische nota, een financiële nota en een toelichting. Schema M2 toont 
aan dat het meerjarenplan 2020-2025 financieel in evenwicht is conform de voorwaarden van het besluit van de 
Vlaamse regering inzake de beleids- en beheerscyclus (BBC). 
 
Burgemeester Werner Raskin licht het agendapunt toe. Hij haalt aan dat met dit meerjarenplan 2020-2025 de 
bestaande dienstverlening integraal wordt verder gezet. Er worden geen diensten afgebouwd. In de periode 
2020-2025 worden daarentegen nog 2,5 bijkomende fulltime equivalenten aangeworven om de dienstverlening 
te optimaliseren. Zoals besproken in de financiële commissie zal het gemeentebestuur daarnaast investeren in 
een aantal ruimtelijke projecten, in gescheiden riolering, in de vergroening van Hoeselt centrum inclusief 
verbreding van de stoepen, in de verdere renovatie van sport- en gemeenschapscentrum Ter Kommen, in de zaal 
van Sint-Huibrechts-Hern en de Sint-Stefanuslokalen in Hoeselt centrum en in de huisvesting van de 
buitenschoolse kinderopvang in Alt-Hoeselt. Dat laatste zal trouwens gebeuren in samenspraak met de directie 
van de gemeentelijke basisschool in Alt-Hoeselt en met de beheerders van parochiaal centrum De Altenaar om 
ook daar - waar nodig en gewenst - de infrastructuur te verbeteren. Dit project zal ten dele gefinancierd worden 
door de verkoop van de voormalige voetbalterreinen van Alt-Hoeselt als bouwgronden. Verder zet de gemeente 
Hoeselt ook in op de afwerking van het mobiliteitsplan en het RUP Handel en wordt er zowel een woonvisieplan, 
een erfgoedplan als een kerkenplan opgemaakt. Uiteraard blijft het gemeentebestuur ook investeren in de meer 
courante werkingsmiddelen als technische uitrusting, rollend materieel en informatica. De verkoop van een deel 
van de aandelen van investeringsholding Nuhma betekent een aanzienlijke éénmalige opbrengst voor de 
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gemeente Hoeselt en laat bovendien de inwoners toe om - via de aankoop van deze aandelen - zelf te investeren 
in groene energie. Verder worden de aangehaalde investeringen gefinancierd door jaarlijks 750.000 EUR te lenen 
op 10 jaar en éénmalig 2.000.000 EUR te lenen op 20 jaar. Het gemeentebestuur zal dus meer lenen om te 
investeren. De zwaarste investeringen worden gepland in het begin van de legislatuur zodat deze zeker 
uitgevoerd kunnen worden. Er is een reserve ingebouwd voor bijkomende projecten of om eventuele tegenslagen 
op te vangen. 
 
Raadslid Fons Capiot reageert door te stellen dat zijn collega-raadslid Serge Voncken het afgelopen jaar wel 10 
keer gevraagd heeft naar het beleidsplan van deze coalitie. Burgemeester Werner Raskin antwoordde hier telkens 
op dat hij moest wachten op het meerjarenplan 2020-2025 en dat het jaar 2019 een overgangsjaar was. Na het 
lezen van dit meerjarenplan is raadslid Fons Capiot echter van mening dat er nog 5 overgangsjaren aankomen. Hij 
verklaart zich nader. Bij de begroting 2019 schreef het managementteam in zijn rapport dat er bij de opmaak van 
het meerjarenplan 2020-2025 structurele maatregelen en duidelijke beleidskeuzes nodig waren. Uit de simulatie 
bleek immers dat het resultaat op kasbasis tegen 2025 zo’n -2.000.000 EUR zou bedragen en dat de 
autofinancieringsmarge zou dalen tot -280.000 EUR. Bijgevolg was er nood aan structurele maatregelen, 
duidelijke keuzes, een visie op de personeelsbestaffing, een kritische kijk naar de dienstverlening, een visie inzake 
de verschillende belastingen, etc. Nu komt het gemeentebestuur met een meerjarenplan 2020-2025 en de hemel 
is plots helemaal opgeklaard. Hoe heeft men dit opgelost? Er zitten immers geen structurele maatregelen of een 
duidelijke visie in dit meerjarenplan. Wel, men heeft in dienstjaar 2025 allemaal nulletjes ingevuld en dit 
vervolgens ook doorgetrokken naar 2024, 2023 en 2022. En op die manier komt het meerjarenplan dan 
uiteindelijk in evenwicht. Maar dit bestuur heeft bijvoorbeeld wel 4.000.000 EUR aan rioleringsprojecten 
waarvoor al samenwerkingsovereenkomsten zijn afgesloten nog niet opgenomen in het meerjarenplan. Men 
heeft dus gebruik gemaakt van de trukendoos. Men doet geen besparingen. Men neemt geen structurele 
maatregelen. Een visie qua personeelsbeleid? Neen. In de gemeente Voeren werken nog 18 personeelsleden. In 
Hoeselt zijn er dat vele malen meer en gaat men er nog bij aanwerven. En dat lijken dan ook nog inwoners van 
Romershoven te moeten zijn… De 20 miljoen EUR die de Vlaamse regering aan een gemeentelijke fusie had 
verbonden? Moet dit bestuur niet hebben. Een autonoom gemeentebedrijf (AGB) oprichten? Neen. De 
gemeentelijke basisschool in Alt-Hoeselt overhevelen naar een ander onderwijsnet? Neen. Dit kost Hoeselt 
101.000 EUR per jaar. Nochtans zouden alle personeelsleden van de school ook in een ander onderwijsnet hun 
job kunnen behouden. In de gemeentelijke bibliotheek werken 4 personeelsleden op in vogelvlucht pakweg 1 
kilometer van de bibliotheek in Bilzen die nota bene verkozen is tot beste bibliotheek in Vlaanderen. Wat kost dat 
allemaal? In Hoeselt financiert het gemeentebestuur dat door de hoge belastingtarieven stabiel te houden. Dat is 
quasi uniek in Vlaanderen. Alle andere gemeenten verlagen hun belastingen. Nochtans wordt in Hoeselt maar 
12% van de projecten uitgevoerd. Dat konden we allemaal lezen in Het Belang van Limburg. In het effectief 
uitvoeren van projecten is Hoeselt bij de slechtste leerlingen van de klas. Zo staat er in dit meerjarenplan ook 
geen verbetering of opwaardering van de Netelstraat. Er komt daar geen riolering of beter wegdek. Net als in de 
Brandbriefkruisstraat trouwens. Beide straten behoren niet eens helemaal tot het openbaar domein. Zij zijn nooit 
onteigend. Als de eigenaar daar morgen een paal in grond slaat, kan het verkeer niet meer door. Maar Hoeselt is 
dan ook niet goed in onteigenen. De ontwikkeling van Industriezone 4 is zelfs helemaal stilgevallen omdat men 
vergeten heeft te onteigenen. Intussen hebben de eigenaars van die percelen wel allemaal een meerwaarde in 
handen gekregen. Hun landbouwgrond is via het RUP Industriezone 4 immers omgevormd naar industriegrond. 
Dat gaat om een totale meerwaarde van ±2.000.000 EUR. Een bedrag dat normaal gesproken voor de gemeente 
Hoeselt was, maar nu dus verloren is voor de Hoeseltse gemeenschap. Zelfs het provinciaal ruimtelijk 
uitvoeringsplan (PRUP) is afgekeurd omdat de gemeente Hoeselt vergeten is om de benodigde percelen te 
onteigenen. Het gemeentebestuur flirt hier zelfs met passieve corruptie. Bij planschade heb je immers recht op 
een vergoeding. Maar bij planbaten geldt dit ook en werkt dit andersom. Nochtans staan er 0 EUR planbaten in 
het meerjarenplan 2020-2025. De meerwaarde wordt bij de particuliere eigenaars gelaten. Verder staat er ook 
geen geld in het meerjarenplan voor de realisatie van het Mottepark. Er is alleen een studie gepland. En het 
ergste is nog het klooster in Hoeselt centrum. De eigenaar wil hier wel iets mee, maar weet niet wat er mogelijk is 
of wat de visie van het gemeentebestuur hierop is. Men voert met hem geen gesprekken. Er staat 0 EUR hiervoor 
in het meerjarenplan. Helemaal niks. Nog eventjes en men beslist in Brussel om hier ook een asielcentrum in 
onder te brengen. Wat wil deze coalitie doen met het klooster? In het meerjarenplan 2020-2025 verder niets voor 
toegankelijkheid, 0 EUR voor camera’s in functie van openbare veiligheid, 0 EUR voor verbetering van de 
veiligheid in de schoolomgevingen, niets voor duurzaamheid, 0 EUR voor de sanering van het huidige 
containerpark, niets voor de realisatie van het RUP Handel dat er dus niet zal komen. En desondanks gaat de 
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gemeentelijke schuld met 25% omhoog. Door dit meerjarenplan 2020-2025 wordt dit een schepencollege van 
nullen. De N-VA zou moeten weglopen van deze coalitie. 
 
Burgemeester Werner Raskin antwoordt dat hij al 30 jaar meedraait in de lokale politiek en dit soort aanvallen 
intussen gewend is van raadslid Fons Capiot. Raadslid Fons Capiot komt daarop onmiddellijk tussen en wijst de 
voorzitter van de gemeenteraad op de toepassing van de deontologische code. Hij klaagt aan dat burgemeester 
Werner Raskin hem - net als in het verleden - opnieuw persoonlijk aanvalt. 
 
Burgemeester Werner Raskin benadrukt dat de gemeente Hoeselt deze legislatuur 11,8 miljoen EUR zal 
investeren, maar dat raadslid Fons Capiot als verweer enkel foutieve angstverhalen blijft verspreiden over 
bijvoorbeeld sociale woningen of een asielcentrum. Het provinciaal ruimtelijk uitvoeringsplan is niet ingetrokken 
omdat er vergeten is te onteigenen. Dat is ingetrokken bij gebrek aan een advies van de Vlaamse overheid. 
Burgemeester Werner Raskin is van mening dat dat fantaseren van verhalen voortkomt uit frustratie bij raadslid 
Fons Capiot. 
 
Raadslid Fons Capiot benadrukt ten tweede male dat burgemeester Werner Raskin de discussie richt op de 
persoon in plaats van op de inhoud. 
 
Raadslid Serge Voncken pikt in en vindt dat raadslid Fons Capiot nochtans niet overdrijft. Ook hij blijft met dit 
meerjarenplan 2020-2025 op zijn honger zitten. Er staan een aantal grootse projecten in, maar verder weinig of 
niets. Vorige legislatuur heeft deze meerderheidscoalitie 12% van zijn geplande projecten uitgevoerd. Als men nu 
nog eens 12% uitvoert dan heeft men op de 12 jaar van 2 legislaturen toch een kwart gedaan van wat men 
belooft. De loonkost van deze bestuursploeg bedraagt deze legislatuur 1,7 miljoen EUR. Op 2 legislaturen is dat 
3,4 miljoen EUR. Wat krijgt de Hoeseltse inwoner daar eigenlijk voor terug? De gelden die nodig zijn voor de 
realisatie van een groots sportpark aan de Oude Nederbaan blokkeren in se alles. Daarmee heeft Hoeselt zijn 
eigen Oosterweel. In het meerjarenplan staan heel veel plannen en studies, maar geen kredieten voor de 
uitvoering van die plannen. De visie van de bestuursploeg is onbestaande. Welk beleid gevoerd zal worden is 
raadslid Serge Voncken onduidelijk. Op die manier geef je de studiebureaus bij die studies gewoon vrij spel. Men 
gaat wel zorgen voor een mobiliteitsplan, maar er staan geen investeringen in het meerjarenplan inzake 
mobiliteit. Er staan ook geen kredieten in het meerjarenplan voor de kluissite in Sint-Huibrechts-Hern. Daar is 
vorige legislatuur op initiatief van raadslid Serge Voncken nochtans een mooie renovatie gestart. Maar er is daar 
meer nodig… Het gemeentebestuur neemt dit echter niet ter harte. Voor Hoeselt centrum voorziet men 2 kleine 
plannen: de heraanleg van het Kioskplein en een studie voor het Mottepark. Maar er is dus geen totaalvisie. Zou 
men Hoeselt centrum niet beter als één geheel bekijken? En qua belastingen beweert de burgemeester dat 50% 
van de dienstenbelasting dient om Limburg.net te betalen en de overige 50% om het containerpark te runnen. 
Gaat de dienstenbelasting dan omlaag als de uitbating van het recyclagepark in handen komt van Limburg.net? 
 
Om ten gronde te kunnen discussiëren vraagt Best Groen bij monde van raadslid Serge Voncken een bespreking 
en stemming van het meerjarenplan 2020-2025 per beleidsdoelstelling. Voorzitter Jordi Boulet stemt hiermee in. 
 
Beleidsdoelstelling 1: Realiseren van Industriezone 4 met mogelijkheid tot recyclagepark 
 
Raadslid Serge Voncken vraagt of de dienstenbelasting verlaagt zal worden van zodra het nieuwe recyclagepark 
gerealiseerd is. Dat lijkt immers logisch op basis van bovenvermelde toelichting. 
 
Burgemeester Werner Raskin verduidelijkt dat de dienstenbelasting nodig is ter financiering van diverse 
gemeentelijke diensten. Hij benadrukt dat alleen de gemeente Hoeselt voor 50 EUR tussen komt in de 
afvalfactuur van Limburg.net. Indien de invoering van Optimo, het nieuwe afvalophalingsysteem van Limburg.net, 
een financiële meevaller is dan wil hij bekijken of de afvalbelasting verlaagd kan worden of dat de vrijgekomen 
middelen best in duurzaamheid geïnvesteerd worden. 
 
Raadslid Mieke Claesen merkt op dat er 0 EUR voorzien is voor de sanering van het bestaande recyclagepark. 
Raadslid Christiaan Hex vraagt of dit dan 5 jaar in zijn bestaande toestand zal blijven liggen en niet opgeruimd zal 
worden. 
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Burgemeester Werner Raskin antwoordt dat de sanering van het bestaande recyclagepark wellicht zal gebeuren 
op kosten van de Vlaamse overheid via OVAM. Mocht dit toch niet het geval zijn dan zal het gemeentebestuur 
haar reserves aanspreken. 
 
Raadslid Marc Bamps haalt aan dat er in het dossier van Industriezone 4 heel wat kredieten overgedragen worden 
uit dienstjaar 2019. Hoe ver staat het met de grondverwervingen? 
 
Schepen Yves Croux antwoordt dat er nog steeds onderhandeld wordt. Het gaat in de goede richting voor de 
realisatie van het recyclagepark. 
 
Raadslid Fons Capiot weet dat er in dit dossier een allesomvattende deal moet komen met alle eigenaars van 
gronden in het RUP Industriezone 4, het RUP Recyclagepark en het RUP Sportpark. Dan pas is er een echte 
doorbraak te verwachten. 
 
Schepen Yves Croux benadrukt dat deze onderhandelingen positief evolueren. 
 
Beleidsdoelstelling 1 ‘Realiseren van Industriezone 4 met mogelijkheid tot recyclagepark’ wordt goedgekeurd met 
12 stemmen voor (Jordi Boulet, Werner Raskin, Bert Vertessen, Yves Croux, Johan Schoefs, Linda Verjans, Wim 
Hellinx, Wendy Bollen, Rudi Coenegrachts, Heidi Berx, Liesbeth Werelds en Stanny Crommen), 8 stemmen tegen 
(Fons Capiot, Serge Voncken, Carine Moors, Christiaan Hex, Mieke Claesen, Marc Bamps, Eddy Vandecaetsbeek 
en Jasper Goffin) en 0 onthoudingen. 
 
Beleidsdoelstelling 2: Stimuleren van centrumontwikkeling 
 
Raadslid Carine Moors spreekt zich uit als voorstander van een bijkomend woonzorgcentrum. De realisatie 
hiervan wordt geraamd in dienstjaar 2020. Wat is de huidige stand van zaken? 
 
Burgemeester Werner Raskin antwoordt dat er op dit moment nog 1 grondeigenaar is waarmee onderhandeld 
wordt. Deze onderhandelingen zijn echter zo goed als rond. En ook sociale huisvestingsmaatschappij Cordium is 
akkoord. 
 
Raadslid Carine Moors informeert vervolgens naar de betrokkenheid en de rol van Cordium. 
 
Burgemeester Werner Raskin verduidelijkt dat Cordium momenteel nog eigenaar is van een perceel binnen het 
projectgebied. Cordium zal dit perceel verkopen aan de gemeente Hoeselt. De gemeente verkoopt het geheel 
vervolgens aan een projectontwikkelaar die hier diverse vormen van ouderenopvang (dagopvang, rusthuisfunctie, 
etc.) zal realiseren. 
 
Raadslid Carine Moors merkt tot slot nog op dat de gemeente Hoeselt een winst van 240.000 EUR raamt op deze 
transactie. Wat zal de bestemming van deze meerwaarde zijn? 
 
Burgemeester Werner Raskin geeft aan dat deze gelden via de algemene middelen van het OCMW Hoeselt zullen 
dienen voor het brede aanbod aan dienstverlening. Via het algemeen beleid van het OCMW Hoeselt zal dit 
bestuur inspelen op de toenemende vergrijzing. 
 
Beleidsdoelstelling 2 ‘Stimuleren van centrumontwikkeling’ wordt goedgekeurd met 12 stemmen voor (Jordi 
Boulet, Werner Raskin, Bert Vertessen, Yves Croux, Johan Schoefs, Linda Verjans, Wim Hellinx, Wendy Bollen, 
Rudi Coenegrachts, Heidi Berx, Liesbeth Werelds en Stanny Crommen), 8 stemmen tegen (Fons Capiot, Serge 
Voncken, Carine Moors, Christiaan Hex, Mieke Claesen, Marc Bamps, Eddy Vandecaetsbeek en Jasper Goffin) en 0 
onthoudingen. 
 
Beleidsdoelstelling 3: Realiseren van een sportpark 
 
Raadslid Serge Voncken haalt aan dat het gemeentebestuur van plan is om zelf ±5.000.000 EUR te investeren in 
een sportpark waarvan ±3.000.000 EUR voor de verwerving van gronden en daarnaast nog eens ±2.000.000 EUR 
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aan toelagen voorziet aan verenigingen. Om welke verenigingen gaat het? Zijn er afspraken gemaakt met deze 
verenigingen? 
 
Schepen Yves Croux verduidelijkt dat het gaat om de lokale voetbalclub en de lokale tennisclub. Vooraleer deze 
toelagen toe te kennen zal hij in eerste instantie werk maken van een juridisch correcte samenwerking met de 
betreffende verenigingen. Wat het project zelf betreft is er een gedegen studie gebeurd. De raming werd 
opgemaakt door een studiebureau en er zijn intensieve gesprekken gevoerd met de mogelijke kandidaten. 
 
Raadslid Serge Voncken maakt hieruit op dat het gaat om 2 potentiële sportclubs. Met deze aanpak vraagt het 
gemeentebestuur aan deze clubs echter wel om ontzettend veel verantwoordelijkheid te nemen. Het is de 
gemeente Hoeselt niet gelukt om zich de afgelopen jaren aan de vooropgestelde timing te houden. Nu wordt 
verwacht dat de sportclubs ook nog zelf de werken gaan uitvoeren of laten uitvoeren. Daarmee leg je de 
verantwoordelijkheid over de timing ook nog bij de verenigingen. Raadslid Serge Voncken vindt dit een heel 
onverantwoorde omgang met belastinggeld. Het gemeentebestuur investeert 3.000.000 EUR in omgevingswerken 
en laat het project dan voor de rest over aan de verenigingen. Men zou beter het heft zelf in handen houden en 
kleinschalig beginnen door als gemeente zelf te investeren in de basisvoorzieningen zodat er bijvoorbeeld zo snel 
mogelijk gevoetbald kan worden op de nieuwe terreinen. Hoe zal het gesteld zijn met deze sportclubs tegen dat 
de aanpak van dit bestuur helemaal rond is? Men loopt hierin toch een aanzienlijk risico. 
 
Schepen Yves Croux benadrukt dat de oorspronkelijke timing is vertraagd door moeilijkheden bij de 
grondverwerving. Eens dit achter de rug is, kan het volgens hem vlot vooruit gaan. Beide sportclubs zijn akkoord 
met deze manier van werken. Er is 2.500.000 EUR toelage voorzien voor de voetbalclub en 1.000.000 EUR toelage 
voor de tennisclub. 
 
Raadslid Jasper Goffin vindt 2.000.000 EUR voor de aankoop van landbouwgrond wel heel veel geld. Hoeveel euro 
per vierkante meter zal de gemeente Hoeselt dan wel niet betalen voor deze gronden? Het raadslid meent dat 
het bestuur met deze aanpak zijn lot helemaal in handen legt van de sportclubs. Hij vindt dit een onverantwoord 
groot risico. 
 
Burgemeester Werner Raskin antwoordt dat de kostprijs per vierkante meter van de grond afhankelijk is van de 
onderhandelingen. Het genoemde bedrag is een raming. 
 
Raadslid Serge Voncken vraagt of de opbrengst uit de verkoop van de huidige voetbalterreinen aan de Bergstraat 
als bouwgronden al in het meerjarenplan 2020-2025 is opgenomen. 
 
Schepen Yves Croux verduidelijkt dat dat nog niet het geval is. 
 
Raadslid Jasper Goffin weet dat de stad Bilzen 3.500.000 EUR investeerde in de realisatie van de nieuwe 
tennisclub en 2.500.000 EUR nodig had voor een nieuwe voetbalaccommodatie. Dat is beduidend meer dan in 
Hoeselt. Hoe valt dat te rijmen? 
 
Schepen Yves Croux geeft aan dat er naast de investeringen van de gemeente Hoeselt uiteraard ook nog een stuk 
geïnvesteerd wordt door de privésector. Dat maakt dat de bedragen in dezelfde grootteorde zullen zijn. 
 
Beleidsdoelstelling 3 ‘Realiseren van een sportpark’ wordt goedgekeurd met 12 stemmen voor (Jordi Boulet, 
Werner Raskin, Bert Vertessen, Yves Croux, Johan Schoefs, Linda Verjans, Wim Hellinx, Wendy Bollen, Rudi 
Coenegrachts, Heidi Berx, Liesbeth Werelds en Stanny Crommen), 8 stemmen tegen (Fons Capiot, Serge Voncken, 
Carine Moors, Christiaan Hex, Mieke Claesen, Marc Bamps, Eddy Vandecaetsbeek en Jasper Goffin) en 0 
onthoudingen. 
 
Beleidsdoelstelling 4: Opmaak ruimtelijke uitvoeringsplannen (RUPs) & studies 
 
Raadslid Mieke Claesen haalt aan dat er wel een aantal studies in het meerjarenplan 2020-2025 staan, maar dat 
hier geen daden aan gekoppeld worden. Het gemeentebestuur spreekt al jaren van een mobiliteitsplan, maar het 
is er nog steeds niet. En erger nog, er is zelfs totaal geen visie op het vlak van mobiliteit. Er staat geen enkele 
concrete actie qua mobiliteit in het meerjarenplan 2020-2025 en er staat ook niks betreffende mobiliteit in de 
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omgevingsanalyse. Het schepencollege moet intussen nochtans weten wat in het ontwerp van mobiliteitsplan 
staat. Waarom koppelt men hier dan geen acties aan? Zo is de fietsinfrastructuur in Hoeselt bijvoorbeeld heel 
slecht, maar staan er geen kredieten in voor de aanleg of verbetering van fietspaden. Er is alleen sprake van 
plannen en studies. Die kunnen dan weer op de lange baan geschoven worden… 
 
Schepen Bert Vertessen repliceert dat het al jaren wachten is op een mobiliteitsplan o.a. door de moeizame 
samenwerking met het desbetreffende studiebureau. In die mate dat het gedane werk en het bijhorende 
ontwerp intussen gedateerd zijn en een update nodig bleek. Momenteel zit die update in de laatste rechte lijn. En 
daar zijn ook fietspaden in voorzien. De kredieten daarvoor zullen in het meerjarenplan 2020-2025 komen als de 
plannen concreter worden. Anders loopt het bestuur het risico dat er niet uitgevoerd kan worden wat in het 
meerjarenplan 2020-2025 opgenomen werd. Schepen Bert Vertessen hoopt het mobiliteitsplan te kunnen 
voorleggen aan de gemeenteraad van februari as. Vervolgens wordt er een visie uitgewerkt om de bijhorende 
acties uit te voeren. 
 
Raadslid Serge Voncken concludeert dat er in dit meerjarenplan 2020-2025 niets staat inzake mobiliteit of voor 
fietspaden. Blijkbaar is dat een keuze in afwachting van een mobiliteitsplan. Zo omzeil je als bestuur natuurlijk de 
nood aan een visie. Het is nochtans de bedoeling van een meerjarenplan dat je er plannen en ideeën in opneemt 
en deze vervolgens uitvoert. Die acties inzake mobiliteit hadden er moeten zijn en het bestuur had er kredieten 
voor moeten voorzien. 
 
Raadslid Fons Capiot pikt in en is van mening dat je normaal eerst een gedegen mobiliteitsplan opmaakt en dan 
pas grote appartementsgebouwen laat bijbouwen in Hoeselt. Volgens hem loopt het fout met het betrokken 
studiebureau. Het duurt allemaal veel te lang. Je zal de huidige ruimtelijke ontwikkeling nooit meer gestroomlijnd 
krijgen met de aanbevelingen in het mobiliteitsplan. 
 
Schepen Bert Vertessen wijst erop dat er daarom bijkomend ook een mobiliteitsambtenaar komt. 
 
Raadslid Fons Capiot vindt dat dit een goed voorbeeld is van waarom Hoeselt zou moeten fuseren met een 
andere gemeente. Hoeselt stuit hier simpelweg op zijn limieten. Raadslid Serge Voncken vult aan dat niet fuseren 
een duidelijke keuze is geweest van deze meerderheid. Het gevolg daarvan is echter dat je als schepen zelf de 
handen uit de mouwen moet steken. Hoeselt is een kleine gemeente. Schepenen moeten daar zelf een deel van 
het werk doen. 
 
Raadslid Mieke Claesen informeert vervolgens naar het aangekondigde woonvisieplan. Zij heeft het huidige 
woonplan ingekeken en las daar dat Hoeselt een landelijke gemeente is met als troeven veel groen, veel rust en 
veel open ruimte. In Hoeselt zouden geen grote woonprojecten toegelaten worden. Nu gaat het 
gemeentebestuur een nieuw woonvisieplan maken. Gaat het de bedoeling zijn om daarin wel grote projecten toe 
te laten? Wat is de visie hieromtrent? Wat gaat het studiebureau dat hiervoor aangesteld wordt schrijven? 
 
Schepen Yves Croux verduidelijkt dat het met het woonvisieplan de bedoeling is om af te bakenen wat wel kan en 
wat niet kan in Hoeselt. Dat zal veel concreter gebeuren dan in het huidige woonplan dat opgemaakt werd in 
2015. Burgemeester Werner Raskin benadrukt dat de context in deze veranderd is. 
 
Raadslid Jasper Goffin informeert vervolgens naar het Mottepark. In het meerjarenplan 2020-2025 staan 
kredieten voor de opmaak van een plan Mottepark, maar geen gelden voor de uitvoering van dat plan. Zou je dan 
niet beter investeren in een globaal plan voor Hoeselt centrum en het plan Mottepark achterwege laten? Raadslid 
Christiaan Hex benadrukt dat de realisatie van het Mottepark nochtans quasi het enige gezamenlijke 
programmapunt was van de VLD en de N-VA bij de laatste gemeenteraadsverkiezingen. 
 
Schepen Yves Croux verdedigt de aanpak van het schepencollege en is van mening dat er best wel eerst een 
gedegen studie inzake het Mottepark gemaakt wordt. Op die manier kan duidelijk worden wat er precies moet 
gebeuren en hoeveel dit zal kosten. Vervolgens zal er nog ruimte zijn in het meerjarenplan 2020-2025 om het 
plan te realiseren. Hij wil niet zoals in het verleden iets in het meerjarenplan zetten op basis van natte vingerwerk 
en het dan niet uitvoeren of niet kunnen uitvoeren. Er zijn goede studiebureaus op de markt die gespecialiseerd 
zijn in deze materie en een goed plan kunnen afleveren. Schepen Yves Croux reikt in deze bovendien de hand 
naar de oppositie om samen dit plan op te maken. Schepen Bert Vertessen vult aan dat het aanleggen en 
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openstellen van het Mottepark niet per se veel geld hoeft te kosten. Externe partners als Regionaal Landschap 
Haspengouw & Voeren of de Nationale Boomgaardenstichting kunnen hier ook een rol in spelen. De gemeente 
Hoeselt hoeft zelfs niet alle gronden van het Mottepark in eigendom te hebben. Je kan ook overeenkomsten 
maken met de particuliere eigenaars om hun percelen open te stellen. 
 
Raadslid Jasper Goffin vindt dit een merkwaardig idee en in globo een hoogst eigenaardige manier van werken. 
Hij kan alleen maar vaststellen dat er in het meerjarenplan 2020-2025 geen gelden voorzien zijn voor de realisatie 
van het Mottepark. 
 
Beleidsdoelstelling 4 ‘Opmaak ruimtelijke uitvoeringsplannen (RUPs) & studies’ wordt goedgekeurd met 12 
stemmen voor (Jordi Boulet, Werner Raskin, Bert Vertessen, Yves Croux, Johan Schoefs, Linda Verjans, Wim 
Hellinx, Wendy Bollen, Rudi Coenegrachts, Heidi Berx, Liesbeth Werelds en Stanny Crommen), 8 stemmen tegen 
(Fons Capiot, Serge Voncken, Carine Moors, Christiaan Hex, Mieke Claesen, Marc Bamps, Eddy Vandecaetsbeek 
en Jasper Goffin) en 0 onthoudingen. 
 
Beleidsdoelstelling 5: Aankoop, oprichting & buitengewoon onderhoud van terreinen en gebouwen 
 
Raadslid Mieke Claesen merkt op dat er volgens haar te weinig kredieten voorzien zijn om de vermelde acties ook 
effectief te realiseren. Dat geldt bijvoorbeeld voor de realisatie van een balie in de inkomhal van het 
gemeentehuis. Het bedrag dat geraamd wordt zal niet toereikend zijn en zo dreigt half werk. Heeft het op deze 
manier wel nut? Gaat het bestuur dan ook extra personeel aanwerven? Maakt men niet beter een digitaal 
onthaal? En wat de renovatie van het dak van het gemeentehuis betreft, is daar rekening gehouden met 
duurzaamheid bvb. isolatie, zonnepanelen,…? 
 
Burgemeester Werner Raskin verduidelijkt dat een renovatie van het dak nodig is. Het betreft dan met name de 
dakrand en de afvoeren. De grote dakstructuur is nagekeken en is nog in orde. Voor de bemanning van de balie in 
de inkomhal van het gemeentehuis zal er geen bijkomend personeel aangeworven worden. Dit zal gebeuren met 
de bestaande bestaffing van de dienst Secretariaat en dat enkel tijdens de openingsuren. Het is een 
weloverwogen keuze om de inwoners beter door te verwijzen, andere diensten te ontlasten en zo tot een betere 
dienstverlening te komen. Schepen Bert Vertessen vult aan dat het dak van het gemeentehuis geïsoleerd is langs 
de binnenzijde en dat hij het gemeentehuis, gelegen pal in Hoeselt centrum, geen geschikte locatie vindt voor 
zonnepanelen. Dat kan allicht beter op andere gemeentelijke gebouwen. 
 
Raadslid Fons Capiot vindt een balie in de inkomhal van het gemeentehuis een goed idee. Maar men moet het 
dan wel ineens goed doen en daar dan ook de nodige kredieten voor uittrekken. 
 
Financieel directeur Caroline Brouns, aanwezig als deskundige, verduidelijkt dat er nog kredieten uit dienstjaar 
2019 overgedragen zullen worden en dat - zo blijkt uit de voorstellen van mogelijke leveranciers - dit in principe 
moet volstaan om een balie te maken. 
 
Raadslid Serge Voncken is tevreden dat de verdere renovatie van sport- en gemeenschapscentrum Ter Kommen 
voorzien is in het meerjarenplan 2020-2025. Het is ook goed dat dit zal gebeuren op basis van het eerder 
opgemaakte masterplan Ter Kommen. Heeft het gemeentebestuur al onderzocht en/of overwogen om een 
autonoom gemeentebedrijf (AGB) op te richten? 
 
Schepen Johan Schoefs antwoordt hierop dat dit nog niet gebeurd is. 
 
Raadslid Fons Capiot is van mening dat dat heel moeilijk zal zijn omdat de gemeente Hoeselt daarvoor geen 
gespecialiseerd personeel heeft. Ook hier botst dit bestuur op zijn limieten. 
 
Raadslid Christiaan Hex vraagt tot slot of de containerklassen aan de gemeentelijke basisschool in Alt-Hoeselt 
zullen blijven. 
 
Burgemeester Werner Raskin antwoordt dat dat niet de bedoeling is. Zoals reeds gezegd bij aanvang van de 
behandeling van dit agendapunt staat er 605.000 EUR in het meerjarenplan 2020-2025 om dit probleem aan te 
pakken. Hierbij zijn er verschillende mogelijkheden zoals nieuwbouw, uitbreiding of renovatie die uitgeklaard 
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moeten worden met de beheerders van parochiaal centrum De Altenaar, met de directie van de gemeenteschool 
en met het OCMW Hoeselt qua kinderopvang. 
 
Beleidsdoelstelling 5 ‘Aankoop, oprichting & buitengewoon onderhoud van terreinen en gebouwen’ wordt 
goedgekeurd met 12 stemmen voor (Jordi Boulet, Werner Raskin, Bert Vertessen, Yves Croux, Johan Schoefs, 
Linda Verjans, Wim Hellinx, Wendy Bollen, Rudi Coenegrachts, Heidi Berx, Liesbeth Werelds en Stanny Crommen), 
8 stemmen tegen (Fons Capiot, Serge Voncken, Carine Moors, Christiaan Hex, Mieke Claesen, Marc Bamps, Eddy 
Vandecaetsbeek en Jasper Goffin) en 0 onthoudingen. 
 
Beleidsdoelstelling 6: Aanleg & buitengewoon onderhoud van wegen en infrastructuur 
 
Raadslid Christiaan Hex verwijst naar het verkiezingsprogramma van de N-VA en citeert hieruit: ‘Amper 70% van 
Hoeselt is voorzien van rioleringen. Bovendien wordt slechts 62% van het afvalwater gezuiverd. In Bilzen en 
Riemst heeft men een rioleringsgraad van respectievelijk 95% en 94%. N-VA pleit dan ook voor meer 
investeringen in rioleringen. Ruim 39 miljoen euro zal nodig zijn om 15 projecten kunnen uit te voeren waarvan 
het gemeentelijk aandeel snel de 8 miljoen euro zal belopen.’ Er wordt de kiezer dus 8 miljoen euro beloofd. Hij 
stelt echter vast dat een gemeentelijk aandeel van 4 miljoen euro in de geplande rioleringsprojecten van Fluvius 
en/of Aquafin niet is opgenomen in het meerjarenplan 2020-2025. De schepen zal zeggen dat er eventueel 
projecten bijgevoegd kunnen worden op het einde van de legislatuur. Gaat het bestuur dit ook - samen met al die 
andere vermelde dossiers - oplossen met die 1,4 miljoen euro aan reserve die overschiet? 
 
Schepen Bert Vertessen geeft aan dat hij op het vlak van rioleringsprojecten vervolgens wil werken en zo een 
logische keten van aaneengeschakelde vernieuwde rioleringen wil opbouwen. Hij is er ook zeker geen 
voorstander van om alle straten van Hoeselt in één keer open te gooien. In de loop van de legislatuur kunnen er 
dan effectief bijkomende rioleringsprojecten opgestart worden. 
 
Raadslid Jasper Goffin vraagt of de gemeente Hoeselt op deze manier de van hogerhand opgelegde deadline 2025 
wel zal halen. 
 
Schepen Bert Vertessen antwoordt dat ook de Vlaamse overheid in deze haar verantwoordelijkheid heeft. Zij 
zullen via Aquafin met 100% betoelaagde projecten een inhaalbeweging maken. 
 
Raadslid Jasper Goffin concludeert hieruit dat dit bestuur er voor kiest om mee te gaan in de uitvoering van de 
helft van de geplande projecten en bij de andere helft een afwachtende houding aanneemt en wel zal zien wat 
hiermee gebeurt. 
 
Burgemeester Werner Raskin benadrukt dat Aquafin gescheiden riolering moet realiseren. De gemeente Hoeselt 
doet mee in de heraanleg van de wegenis waar mogelijk. Schepen Bert Vertessen vult aan dat het strategisch 
gezien soms beter is om te wachten op initiatief van Aquafin. 
 
Raadslid Fons Capiot vraagt of er al een grondige simulatie gemaakt is betreffende het rioleringsproject voor de 
Gansterenstraat. De afwatering van de industriezone, van de wijk Bergweide, van de Gansterenstraat en 
aanliggende straten,… Lukt dat allemaal wel? Hij vreest wateroverlast in de Kerkstraat en verder naar beneden ter 
hoogte van de gewestweg N730. 
 
Schepen Bert Vertessen bevestigt dat deze bezorgdheid onderzocht is in samenwerking met Fluvius. Dit is 
besproken en de capaciteit is voldoende. 
 
Raadslid Jasper Goffin vraagt om de visie inzake rioleringsprojecten eens als een apart integraal geheel voor te 
leggen aan de gemeenteraad. Raadslid Serge Voncken meent dat in dezelfde zin ook nood is aan een totaalplan 
voor de herinrichting van Hoeselt centrum. Het is niet goed om dit te splitsen over verschillende acties, studies en 
plannen. 
 
Schepen Bert Vertessen erkent dat dit laatste een terechte opmerking is. De inrichting van Hoeselt centrum moet 
en zal bekeken worden als één project. 
 



  Verslag GR 19/12/2019  9/14 

Beleidsdoelstelling 6 ‘Aanleg & buitengewoon onderhoud van wegen en infrastructuur’ wordt goedgekeurd met 
12 stemmen voor (Jordi Boulet, Werner Raskin, Bert Vertessen, Yves Croux, Johan Schoefs, Linda Verjans, Wim 
Hellinx, Wendy Bollen, Rudi Coenegrachts, Heidi Berx, Liesbeth Werelds en Stanny Crommen), 8 stemmen tegen 
(Fons Capiot, Serge Voncken, Carine Moors, Christiaan Hex, Mieke Claesen, Marc Bamps, Eddy Vandecaetsbeek 
en Jasper Goffin) en 0 onthoudingen. 
 
Beleidsdoelstelling 7: Andere transacties m.b.t. patrimonium 
 
Beleidsdoelstelling 7 ‘Andere transacties m.b.t. patrimonium’ wordt goedgekeurd met 12 stemmen voor (Jordi 
Boulet, Werner Raskin, Bert Vertessen, Yves Croux, Johan Schoefs, Linda Verjans, Wim Hellinx, Wendy Bollen, 
Rudi Coenegrachts, Heidi Berx, Liesbeth Werelds en Stanny Crommen), 8 stemmen tegen (Fons Capiot, Serge 
Voncken, Carine Moors, Christiaan Hex, Mieke Claesen, Marc Bamps, Eddy Vandecaetsbeek en Jasper Goffin) en 0 
onthoudingen. 
 
Beleidsdoelstelling 8: Organisatiebeheersing 
 
Raadslid Mieke Claesen verwachtte bij het lezen van deze beleidsdoelstelling de accenten terug te vinden die 
deze meerderheidscoalitie wil leggen in de legislatuur 2020-2025. Zij geeft echter aan dat ze op haar honger bleef 
zitten. Er is bijzonder weinig terug te vinden over de concrete visie van het gemeentebestuur. Er staat 
bijvoorbeeld niets in inzake klimaatdoelstellingen of mobiliteit. 
 
Burgemeester Werner Raskin antwoordt dat je daarvoor het hele meerjarenplan moet bekijken. Daarin zijn wel 
degelijk duidelijke doelstellingen geformuleerd. 
 
Beleidsdoelstelling 8 ‘Organisatiebeheersing’ wordt goedgekeurd met 12 stemmen voor (Jordi Boulet, Werner 
Raskin, Bert Vertessen, Yves Croux, Johan Schoefs, Linda Verjans, Wim Hellinx, Wendy Bollen, Rudi Coenegrachts, 
Heidi Berx, Liesbeth Werelds en Stanny Crommen), 8 stemmen tegen (Fons Capiot, Serge Voncken, Carine Moors, 
Christiaan Hex, Mieke Claesen, Marc Bamps, Eddy Vandecaetsbeek en Jasper Goffin) en 0 onthoudingen. 
 
Beleidsdoelstelling 9: Tewerkstellen van mandatarissen en personeel 
 
Raadslid Christiaan Hex merkt op dat de politieke mandatarissen de gemeente Hoeselt 230.000 EUR per jaar 
kosten. Dat is heel veel geld om 12% van de beloofde projecten uit te voeren. Hij hoopt en rekent er op dat dit 
schepencollege deze legislatuur beter gaat doen. 
 
Beleidsdoelstelling 9 ‘Tewerkstellen van mandatarissen en personeel’ wordt goedgekeurd met 12 stemmen voor 
(Jordi Boulet, Werner Raskin, Bert Vertessen, Yves Croux, Johan Schoefs, Linda Verjans, Wim Hellinx, Wendy 
Bollen, Rudi Coenegrachts, Heidi Berx, Liesbeth Werelds en Stanny Crommen), 8 stemmen tegen (Fons Capiot, 
Serge Voncken, Carine Moors, Christiaan Hex, Mieke Claesen, Marc Bamps, Eddy Vandecaetsbeek en Jasper 
Goffin) en 0 onthoudingen. 
 
Beleidsdoelstelling 10: Uitrusten van mandatarissen en personeel 
 
Schepen Yves Croux houdt eraan raadslid Fons Capiot te wijzen op het feit dat onder actie 81 het project WiFi4EU 
is opgenomen. De schepen wil deze Europese middelen gebruiken om in eerste instantie de parochiezalen en 
buurthuizen in Hoeselt uit te rusten met gratis WiFi. Het is evenwel zijn bedoeling goed te bekijken hoe dit 
praktisch uitgerold kan worden met aandacht voor de specifieke voorwaarden die Europa aan deze subsidies 
koppelt. 
 
Beleidsdoelstelling 10 ‘Uitrusten van mandatarissen en personeel’ wordt goedgekeurd met 12 stemmen voor 
(Jordi Boulet, Werner Raskin, Bert Vertessen, Yves Croux, Johan Schoefs, Linda Verjans, Wim Hellinx, Wendy 
Bollen, Rudi Coenegrachts, Heidi Berx, Liesbeth Werelds en Stanny Crommen), 8 stemmen tegen (Fons Capiot, 
Serge Voncken, Carine Moors, Christiaan Hex, Mieke Claesen, Marc Bamps, Eddy Vandecaetsbeek en Jasper 
Goffin) en 0 onthoudingen. 
 
Beleidsdoelstelling 11: Beroep doen op externe dienstverlening 
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Raadslid Mieke Claesen merkt op dat onder actie 103 jaarlijks ruim 800.000 EUR aan uitgaven worden 
gebudgetteerd. Uit welke onderdelen bestaat dit bedrag? 
 
Financieel directeur Caroline Brouns, aanwezig als deskundige, geeft een beknopt overzicht van de belangrijkste 
onderdelen van dit krediet en vernoemt de kostprijs van de openbare verlichting, groenonderhoud, onderhoud 
wegen en afvalbeheer. Ze nodigt het raadslid uit om dit bij gelegenheid in detail te bekijken indien gewenst. 
 
Raadslid Marc Bamps gelooft in ‘meten is weten’. Hij vraagt de financieel directeur om zoveel als mogelijk in 
detail te begroten. 
 
Raadslid Mieke Claesen informeert naar de kredieten die voorzien worden voor het inhuren van een 
communicatiebureau. Is het gemeentebestuur niet zelf voldoende bekwaam om te communiceren? Is het echt 
nodig hier geld aan uit te geven? 
 
Schepen Yves Croux verduidelijkt dat het gaat om kredieten voor professionele communicatie bij grote ruimtelijke 
projecten. Hij denkt hierbij bvb. aan het organiseren van een infomarkt voor de omwonenden. Dit is een 
tegemoetkoming aan de verzuchting om meer communicatie ter zake. 
 
Raadslid Serge Voncken klaart uit en benadrukt dat dit dus heel duidelijk niet gaat om communicatie namens de 
burgemeester en/of schepenen als persoon. 
 
Schepen Yves Croux bevestigt dat dat zeker niet het geval is. 
 
Beleidsdoelstelling 11 ‘Beroep doen op externe dienstverlening’ wordt goedgekeurd met 12 stemmen voor (Jordi 
Boulet, Werner Raskin, Bert Vertessen, Yves Croux, Johan Schoefs, Linda Verjans, Wim Hellinx, Wendy Bollen, 
Rudi Coenegrachts, Heidi Berx, Liesbeth Werelds en Stanny Crommen), 8 stemmen tegen (Fons Capiot, Serge 
Voncken, Carine Moors, Christiaan Hex, Mieke Claesen, Marc Bamps, Eddy Vandecaetsbeek en Jasper Goffin) en 0 
onthoudingen. 
 
Beleidsdoelstelling 12: Bijdragen aan openbare besturen, verenigingen & instellingen 
 
Raadslid Mieke Claesen merkt op dat in het meerjarenplan 2020-2025 slechts 1.000 EUR per jaar voorzien is voor 
hulp aan het buitenland. Hoe gaat het gemeentebestuur dit bedrag verdelen? De gemeentelijke raad voor 
ontwikkelingssamenwerking (GROS) bestaat niet meer. Het bestuur heeft op geen enkel moment moeite gedaan 
om nieuwe vrijwilligers voor de GROS te zoeken. Zij vindt het zeer jammer dat deze adviesraad nu stopt. Raadslid 
Serge Voncken herinnert eraan dat hij zelf de oorspronkelijke GROS nog heeft opgericht. Hij heeft daar toen 
echter zelf de telefoon voor genomen en potentiële vrijwilligers voor opgebeld. Hij herhaalt nogmaals dat je als 
schepen van een kleine gemeente zelf initiatief moet nemen en niet moet wachten op iemand anders om het 
werk te doen. Raadslid Mieke Claesen heeft zich trouwens jarenlang een geëngageerde voorzitter van de GROS 
getoond. 
 
Schepen Bert Vertessen antwoordt dat er zich vanuit het werkveld geen vrijwilligers hebben aangeboden om in 
de GROS te zetelen. Er kwam wat dit betreft geen engagement van de burger. Dan moet je als bestuur een keuze 
maken. 
 
Raadslid Serge Voncken vindt dit de omgekeerde wereld. Het is de schepen die beleid moet maken en initiatief 
moet nemen, niet de vrijwilligers. 
 
Schepen Yves Croux benadrukt dat hij zich de afgelopen 6 jaar als bevoegd schepen heeft geëngageerd en ingezet 
voor de werking van de GROS. Hij vindt dat raadslid Mieke Claesen evenwel moet erkennen dat de respons heel 
beperkt was. Vaak waren op bijeenkomsten maar 4 of 5 personen aanwezig waarbij dan nog een gemeentelijke 
ambtenaar, raadslid Mieke Claesen en hijzelf. Acties reikten vaak niet verder dan de familie en vriendenkring van 
die 4 of 5 personen. Hij vindt het dan ook verantwoord om te stoppen met deze adviesraad. 
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Raadslid Mieke Claesen van haar kant benadrukt dat de werking van de GROS wel zeer verdienstelijk was. De 
GROS heeft net heel veel gedaan en heel veel bereikt in Hoeselt. Hoeselt is een fairtrade gemeente geworden 
dankzij de GROS, er werden diverse projecten ondersteund, er stonden vrijwilligers op de jaarlijkse avondmarkt, 
etc. 
 
Schepen Yves Croux vindt het niet correct dat de verantwoordelijkheid voor de stopzetting van de GROS volledig 
in de schoenen van het gemeentebestuur wordt geschoven. Hij vindt het ‘plat’ om dit nu zo voor te stellen. Het 
bestuur heeft de GROS jarenlang gesteund en de schepen heeft zelf de kar getrokken. Er zijn echter geen 
vrijwilligers meer die zich hier voor willen engageren. Schepen Bert Vertessen rondt de discussie af door te stellen 
dat er zo 1.620 EUR bespaard wordt. Hij zal dit in een rioleringsproject steken. 
 
De raadsleden van Best Groen reageren ontstemd op deze tussenkomst. 
 
Raadslid Mieke Claesen informeert tot slot naar de verdere plannen voor een jaarlijkse kerstmarkt of voor een 
opvolger van het project ‘Straffe Toeren’. 
 
Burgemeester Werner Raskin antwoordt dat er 10.000 EUR voorzien is in het meerjarenplan 2020-2025 ter 
ondersteuning van de middenstand. Het is de bedoeling dat er een evenement zal plaatsvinden georganiseerd 
vanuit de middenstand. Dit bedrag kan daarvoor gebruikt worden. 
 
Beleidsdoelstelling 12 ‘Bijdragen aan openbare besturen, verenigingen & instellingen’ wordt goedgekeurd met 12 
stemmen voor (Jordi Boulet, Werner Raskin, Bert Vertessen, Yves Croux, Johan Schoefs, Linda Verjans, Wim 
Hellinx, Wendy Bollen, Rudi Coenegrachts, Heidi Berx, Liesbeth Werelds en Stanny Crommen), 8 stemmen tegen 
(Fons Capiot, Serge Voncken, Carine Moors, Christiaan Hex, Mieke Claesen, Marc Bamps, Eddy Vandecaetsbeek 
en Jasper Goffin) en 0 onthoudingen. 
 
Beleidsdoelstelling 13: Sociale dienstverlening 
 
Beleidsdoelstelling 13 ‘Sociale dienstverlening’ wordt goedgekeurd met 12 stemmen voor (Jordi Boulet, Werner 
Raskin, Bert Vertessen, Yves Croux, Johan Schoefs, Linda Verjans, Wim Hellinx, Wendy Bollen, Rudi Coenegrachts, 
Heidi Berx, Liesbeth Werelds en Stanny Crommen), 8 stemmen tegen (Fons Capiot, Serge Voncken, Carine Moors, 
Christiaan Hex, Mieke Claesen, Marc Bamps, Eddy Vandecaetsbeek en Jasper Goffin) en 0 onthoudingen. 
 
Beleidsdoelstelling 14: Financieren van het beleid 
 
Raadslid Jasper Goffin merkt op dat de gemeente Hoeselt tijdens de periode 2020-2025 bijkomend 1.400.000 EUR 
krijgt van de Vlaamse regering via het Open Ruimte Fonds. Hij is van mening dat dat niet zomaar mag verdwijnen 
in de algemene middelen. Hij vindt echter geen maatregelen terug in het meerjarenplan 2020-2025 voor het 
valoriseren van de open ruimte. 
 
Burgemeester Werner Raskin benadrukt dat er totaal geen voorwaarden verbonden zijn aan deze extra middelen 
van de Vlaamse overheid. Hij beschouwt het aanleggen van gescheiden riolering met vernieuwde wegenis en een 
nieuw sportpark trouwens ook als open ruimte. Bovendien steekt de gemeente Hoeselt jaarlijks tot 700.000 EUR 
in milieugerelateerde aangelegenheden. 
 
Raadslid Jasper Goffin noemt deze redenering niet serieus. Met het nieuwe sportpark gaat dit bestuur de open 
ruimte toch net dichtbouwen. 
 
Beleidsdoelstelling 14 ‘Financieren van het beleid’ wordt goedgekeurd met 12 stemmen voor (Jordi Boulet, 
Werner Raskin, Bert Vertessen, Yves Croux, Johan Schoefs, Linda Verjans, Wim Hellinx, Wendy Bollen, Rudi 
Coenegrachts, Heidi Berx, Liesbeth Werelds en Stanny Crommen), 8 stemmen tegen (Fons Capiot, Serge Voncken, 
Carine Moors, Christiaan Hex, Mieke Claesen, Marc Bamps, Eddy Vandecaetsbeek en Jasper Goffin) en 0 
onthoudingen. 
 
Beleidsdoelstelling 15: Indekken van financiële risico’s 
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Beleidsdoelstelling 15 ‘Indekken van financiële risico’s’ wordt goedgekeurd met 12 stemmen voor (Jordi Boulet, 
Werner Raskin, Bert Vertessen, Yves Croux, Johan Schoefs, Linda Verjans, Wim Hellinx, Wendy Bollen, Rudi 
Coenegrachts, Heidi Berx, Liesbeth Werelds en Stanny Crommen), 8 stemmen tegen (Fons Capiot, Serge Voncken, 
Carine Moors, Christiaan Hex, Mieke Claesen, Marc Bamps, Eddy Vandecaetsbeek en Jasper Goffin) en 0 
onthoudingen. 
 
Beleidsdoelstelling 16: Uitvoeren van andere transacties 
 
Beleidsdoelstelling 16 ‘Uitvoeren van andere transacties’ wordt goedgekeurd met 12 stemmen voor (Jordi Boulet, 
Werner Raskin, Bert Vertessen, Yves Croux, Johan Schoefs, Linda Verjans, Wim Hellinx, Wendy Bollen, Rudi 
Coenegrachts, Heidi Berx, Liesbeth Werelds en Stanny Crommen), 8 stemmen tegen (Fons Capiot, Serge Voncken, 
Carine Moors, Christiaan Hex, Mieke Claesen, Marc Bamps, Eddy Vandecaetsbeek en Jasper Goffin) en 0 
onthoudingen. 
 
Raadsleden Jasper Goffin en Mieke Claesen wensen nog enkele algemene bemerkingen toe te voegen 
betreffende het meerjarenplan 2020-2025. Raadslid Jasper Goffin merkt op dat het klimaatverhaal totaal 
ontbreekt in dit plan. Hoe gaat de gemeente Hoeselt de klimaatdoelstellingen halen? Raadslid Mieke Claesen pikt 
hierop in en zegt dat ze ervan uit ging dat het gemeentebestuur in 2019 een klimaatactieplan ging opmaken. 
Waar is dit? 
 
Burgemeester Werner Raskin antwoordt dat de gemeente Hoeselt - net als vele andere gemeenten - 
moeilijkheden ondervindt om gespecialiseerd personeel aan te werven. Sedert de pensionering van de 
milieuambtenaar is er nog geen geschikte vervanger gevonden. Hoeselt heeft op dit moment het personeel 
hiervoor niet in huis. Daar komt hopelijk snel verandering in. 
 
Raadslid Jasper Goffin vraagt wat er op het vlak van erosiebestrijding zal gebeuren. Ook hiervan is niets terug te 
vinden in het meerjarenplan. Zullen delen van Hoeselt weer onder water komen te staan of te kampen hebben 
met modderstromen van zodra het weer eens langdurig regent? 
 
Schepen Bert Vertessen antwoordt dat er de afgelopen jaren al verschillende maatregelen hiertegen getroffen 
zijn. Er is een waterbufferbekken aangelegd in de Stijn Streuvelslaan, er zijn overstromingsgebieden gecreëerd in 
Romershoven, er is een dam opgeworpen langs de Goosstraat en er zijn maatregelen genomen achter de huizen 
langs de gewestweg N730 in Werm. Daarnaast zijn er ook rioleringsprojecten naar voren gehaald in de planning 
en blijft Hoeselt samenwerken met een erosiecoördinator. Hij heeft er vertrouwen in dat Hoeselt overvloedige 
regen beter zal doorstaan dan dat dat in het verleden het geval was. 
 
Burgemeester Werner Raskin rondt de bespreking van het meerjarenplan 2020-2025 af met te stellen dat 
iedereen nu de volledige toelichting en uitleg ter zake heeft gehad. Het is logisch dat de oppositie opmerkingen 
maakt, maar dit is een goed beleidsplan waarin het ecologische en het economische hand in hand gaan en waarin 
het gemeentebestuur ook rekening gehouden heeft met de bemerkingen van de actiegroep ‘Leefbaar Hoeselt’. In 
de periode 2020-2025 zal de gemeente Hoeselt 11,8 miljoen euro investeren. Dat betekent dat er veel werk op de 
plank ligt voor de burgemeester en de schepenen. Daarnaast zal ook de privésector nog miljoenen euro’s 
investeren. Het schepencollege zal ook deze investeringen toetsen aan hun ecologisch karakter. Op die manier wil 
het gemeentebestuur de doelstellingen in de ‘Burgemeesterconvenant voor Klimaat & Energie’ halen. Toch zal de 
gemeente Hoeselt financieel gezond blijven. In het meerjarenplan 2020-2025 zijn er nog overschotten voorzien 
die ruimte bieden voor eventuele extra projecten of om tegenslagen op te vangen. De totale schuld zal licht 
stijgen, doch dit blijft beperkt tot een klein bedrag. Het gemeentebestuur kiest er ook voor om op het vlak van 
belastingen een stabiel beleid te voeren. Er worden op dit vlak geen jojospelletjes gespeeld en er komt ook geen 
vestzak broekzak operatie tussen bvb. de aanvullende personenbelasting en de onroerende voorheffing. Mocht 
de introductie van het systeem Optimo meevallen dan kan de afvalbelasting eventueel wat zakken, maar dat zal 
op dat moment bekeken worden. Er wordt gekozen voor evenwicht, iets wat maar weinig gemeenten kunnen 
voorleggen. Bovendien worden bijkomend 2,5 fulltime equivalenten aangeworven om de dienstverlening nog te 
verbeteren en wordt er op een aantal cruciale functies voor gekozen om hoger opgeleide B-niveaus in te 
schakelen. Op domeinen als mobiliteit of het GAS-reglement gaat de gemeente Hoeselt samenwerken met de 
buurgemeenten Bilzen en Riemst. Ook de politiezone Bilzen-Hoeselt-Riemst is trouwens gewonnen voor deze 
samenwerking. Burgemeester Werner Raskin is fier op deze begroting in evenwicht. Hij spreekt zijn dank uit aan 
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de schepenen en alle gemeentelijke medewerkers. Het gaat goed met Hoeselt en het wordt alleen maar beter. Hij 
reikt bij deze - net als in het verleden - ook de hand naar oppositiepartij Best Groen voor samenwerking op het 
vlak van groen, klimaat en ecologie. Het meest recente nieuws op dat vlak is dat burgemeester Werner Raskin een 
Hoeseltse particuliere grondeigenaar, Bosgroep Limburg vzw en het Jane Goodall Institute heeft samengebracht 
voor een project waarbij op Hoeselts grondgebied een bos van maar liefst 8.500 bomen aangeplant zal worden. 
Hij hoopt dat het daarmee de komende gemeenteraden niet meer moet gaan over 1 boom meer of 1 boom 
minder. Hij wil de klimaatdoelstellingen halen met een pakket aan diverse maatregelen. Alles kan daarbij niet, 
maar er is wel veel mogelijk. Daarom is dit een evenwichtig en breed meerjarenplan 2020-2025. 
 
Raadslid Mieke Claesen antwoordt dat burgemeester Werner Raskin zijn hand wel uit steekt naar Best Groen, 
maar deze telkens terug trekt als Best Groen ze wil aannemen. Er kwam tot hiertoe nooit een positieve reactie op 
de toegevoegde punten die Best Groen op de gemeenteraad bracht. 
 
Raadsleden Serge Voncken en Jasper Goffin hekelen de aanpak van het gemeentebestuur waarbij de initiatieven 
berusten bij particulieren en het schepencollege met de eer gaat lopen. Dat is ook nu weer het geval bij de 
aanplant van het vermelde bos. Een mooi en goed initiatief, maar hier heeft het gemeentebestuur toch geen 
verdienste aan. 
 
 

02 Omgeving - Wijziging in de minnelijke onteigening van inneming 19 uit het RUP Centrumontwikkeling - 
Goedkeuring 

 
De minnelijke onteigening van inneming 19 van het RUP Centrumontwikkeling zijnde lot 3 van bijgevoegd 
verdelingsplan d.d. 18 november 2019 en kadastraal gekend als deel van Hoeselt, 1ste afdeling sectie E 173 K met 
een oppervlakte van 7.284 m² wordt unaniem goedgekeurd. De aankoopprijs wordt vastgesteld op 43.704,00 
EUR. 
 
In functie van de realisatie van het RUP Centrumontwikkeling keurde de gemeenteraad van 27 december 2018 en 
de gemeenteraad van 28 maart 2019 (aanpassing) de minnelijke onteigening van inneming 19 goed. Aangezien H-
plus vastgoed voor de ontwikkeling van het project aan de Dorpsstraat 57-59 een wachtbekken dient aan te 
leggen, is het aangewezen de aan te kopen oppervlakte aan te passen. 
 
 

03 Mobiliteit - Signalisatieplan Middelste Kommen - Goedkeuring 
 
De gemeenteraad keurt het voorgestelde signalisatieplan 'Middelste Kommen' unaniem goed. 
 
Op 15 mei 2018 verleende het college van burgemeester en schepenen een verkavelingsvergunning voor het 
gebied 'Middelste Kommen'. Op 23 april 2019 werd deze vergunning aangepast voor wat betreft de vormgeving 
van de bouwkavels. De gemeenteraad keurde op 26 april 2018 het dossier van de wegenis goed. Met het oog op 
de verkeersveiligheid werd vervolgens het studiebureau 'Uitrit4' aangesteld voor de opmaak van een 
signalisatieplan voor het gebied 'Middelste Kommen'. 
 
 

04 Jeugd - Jeugdhuis X vzw - Jaarrekening 2018 - Goedkeuring 
 
De jaarrekening 2018 van Jeugdhuis X vzw zoals vastgesteld door de algemene vergadering d.d. 12  november 
2019 wordt unaniem goedgekeurd. De jaarrekening sluit af met een positief resultaat van 6.240,10 EUR. 
 
 

05 Jeugd - Jeugdhuis X vzw - Begroting 2020 - Goedkeuring 
 
De begroting 2020 van Jeugdhuis X vzw zoals vastgesteld door de algemene vergadering op 12 november 2019 
wordt unaniem goedgekeurd. De gemeentelijke werkingstoelage bedraagt 5.000,00 EUR. 
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06 Sport - Sport Hoeselt vzw - Jaarrekening 2018 - Goedkeuring 
 
De jaarrekening 2018 van Sport Hoeselt vzw zoals vastgesteld door de algemene vergadering d.d. 3 december 
2019 wordt unaniem goedgekeurd. De jaarrekening sluit af met een negatief resultaat van 8.377,89 EUR. 
 
 

07 Sport - Sport Hoeselt vzw - Begroting 2020 - Goedkeuring 
 
De begroting 2020 van Sport Hoeselt vzw zoals vastgesteld door de algemene vergadering op 3 december 2019 
wordt unaniem goedgekeurd. De gemeentelijke werkingstoelage bedraagt 93.000,00 EUR. 
 
 

08 Sport - Statuten adviesalliantie sport & beweging Hoeselt (AAS&B) - Goedkeuring 
 
De gemeenteraad keurt de statuten van de adviesalliantie sport & beweging Hoeselt (AAS&B) unaniem goed. 
 
 

09 Sport - Samenstelling coördinatieteam adviesalliantie sport & beweging Hoeselt (AAS&B) - 
Kennisgeving 

 
De gemeenteraad neemt kennis van de samenstelling van het coördinatieteam van de adviesalliantie sport & 
beweging Hoeselt (AAS&B). 
 
 

10 Secretariaat (OCMW) - Wijziging overeenkomst betreffende de oprichting van de interlokale 
vereniging voor de regierol wijk-werken op het grondgebied Bilzen, Hoeselt, Riemst en Voeren d.d. 01-
01-2018 - Goedkeuring 

 
De gemeenteraad keurt de wijziging van de samenwerkingsovereenkomst inzake de interlokale vereniging voor 
de regierol 'Wijk-Werken' op het grondgebied Bilzen, Hoeselt, Riemst en Voeren unaniem goed. 
 
Met de Bijzondere Wet van 6 januari 2014 rond de Zesde Staatshervorming werden de gewesten bevoegd voor 
het PWA-stelsel. Het Vlaamse Gewest gaf vervolgens een nieuwe invulling aan het PWA-stelsel onder de nieuwe 
naam ‘Wijk-Werken’. Op 1 januari 2018 werd de interlokale vereniging Wijk-Werken Zuid-Oost Limburg opgericht 
met vier gemeentebesturen en vier OCMW’s, met name Hoeselt, Voeren, Riemst en Bilzen. Dienaangaande werd 
een overeenkomst met statutaire draagkracht opgesteld alsook een huishoudelijk reglement. Het beheerscomité 
d.d. 24 oktober 2019 verleende goedkeuring om deze overeenkomst aan te passen met volgende elementen: 
- de aanwerving van een wijk-werkbemiddelaar die ter beschikking wordt gesteld vanuit de Interlokale Vereniging 
Wijk-Werken Zuid-Oost Limburg; 
- de middelen en financiering van het project waarbij een eventueel positief saldo - bestaande uit de opbrengsten 
van de wijkwerkcheques en de inschrijfrechten van de gebruikers - terug toegekend wordt aan de deelnemende 
lokale besturen aan de hand van een verdeelsleutel o.b.v. het aantal inwoners. Ingeval van een negatief saldo 
wordt van de deelnemende lokale besturen een financiële bijdrage verwacht in het boekjaar volgend op het 
afgelopen werkjaar, met oog op financiële zelfredzaamheid van het samenwerkingsverband; 
- informatieverstrekking aan de deelnemende lokale besturen en jaarlijkse evaluatie door de lokale besturen aan 
de hand van een jaarverslag. 
 
 

11 Secretariaat (gemeente) - Notulen en zittingsverslag gemeenteraad van 28 november 2019 - 
Goedkeuring 

 
De notulen en het zittingsverslag van de vergadering van de gemeenteraad van 28 november 2019, opgemaakt 
onder verantwoordelijkheid van de algemeen directeur, worden unaniem goedgekeurd. 
 
 
De zitting wordt voor gesloten verklaard om 22u55. 


